
Rada Gminy w Ustroniu Morskim 
Komisja Budżetu 

Protokół nr 25 

XXV Posiedzenie w dniu 16 września 2021  

Obrady rozpoczęto 16 września 2021 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 12:32 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 6 członków. 

Obecni: 

1. Olga Grajek-Górecka 

2. Krzysztof Grzywnowicz 

3. Marek Leciaho 

4. Roman Marciniak 

5. Krzysztof Psykała 

6. Tomasz Rymaszewski 

7. Andrzej Staszak 

8. Denis Tomala 

1. Otwarcie, stwierdzenie quorum. Czas rejestracji 00:47-01:39. 

 

Posiedzenie otworzył Wiceprzewodniczący komisji Tomasz Rymaszewski, powitał 

zgromadzonych, poprosił o potwierdzenie obecności. 

 

2. Projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Ustronie Morskie na 

2021rok. Czas rejestracji 1:40-1:09:33. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Elżbieta Macek. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Marek Leciaho 

- Anna Pietkowska 

- Krzysztof Grzywnowicz 

- Piotr Byczkowiak 

- Zenon Wajgert 

- Bernadeta Borkowska 

Dyskusja dotyczyła oszczędności, zakończenia inwestycji zejścia nr 17, przetargu, własności 

działek, dróg dojazdowych, zamiany gruntów, przetargu na wóz strażacki, szalet publicznych. 

Przerwa 31:25- 42-24. 

 



Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Ustronie Morskie na 

2021rok..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Krzysztof Grzywnowicz, Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, 

Andrzej Staszak 

PRZECIW (1) 

Marek Leciaho 

NIEOBECNI (2) 

Olga Grajek-Górecka, Denis Tomala 

Opinia pozytywna 
 

3. Projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Ustronie Morskie na lata 2021-2030. Czas rejestracji 1:09:34- 1:48:00. 
 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Elżbieta Macek. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Krzysztof Grzywnowicz 

- Marek Leciaho 

- Anna Pietkowska 

- Tomasz Rymaszewski 

- Andrzej Staszak 

- Bernadeta Borkowska 

 

Dyskusja dotyczyła projektu na ul. Kolejową, dopłaty do drogi, modernizacji promenady, 

konsultacji społecznych, przebudowy ul Kolejowej, miejsc postojowych na ul. Kolejowej.  

 

Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Ustronie Morskie na lata 2021-2030..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski 

PRZECIW (1) 

Marek Leciaho 



WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Krzysztof Grzywnowicz, Andrzej Staszak 

NIEOBECNI (2) 

Olga Grajek-Górecka, Denis Tomala 

Opinia pozytywna 
 

4. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

„Dojście do morza-Rolna” w Ustroniu Morskim. Czas rejestracji 1:48:03- 2:17:29. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Monika Rozwód pracownik Urzędu Gminy wraz z Karoliną 

Reczulska- Pracownia Projektowa. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Marek Leciaho 

- Monika Rozwód 

- Karolina Reczulska 

- Tomasz Rymaszewski 

- Andrzej Staszak 

 

Dyskusja dotyczyła powierzchni zabudowy, zwiększenia zabudowy o 5%, konsultacji 

społecznych, ilości kondygnacji.  

 

Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Dojście 

do morza-Rolna” w Ustroniu Morskim..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 1, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (1) 

Krzysztof Grzywnowicz 

PRZECIW (5) 

Marek Leciaho, Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, Andrzej 

Staszak 

NIEOBECNI (2) 

Olga Grajek-Górecka, Denis Tomala 

Opinia negatywna 

 

5. Opinia w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy- działka 99/6. 

Czas rejestracji 2:17:30-2:25:22. 

Wniosek w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy przedstawiła Kinga Kurkowska 

pracownik Urzędu Gminy. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Marek Leciaho 



- Bernadeta Borkowska 

- Tomasz Rymaszewski 

Dyskusja dotyczyła okresu dzierżawy nieruchomości. 

 

Głosowano w sprawie: 
Opinia w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy- działka 99/6..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, Tomasz 

Rymaszewski 

NIEOBECNI (3) 

Olga Grajek-Górecka, Andrzej Staszak, Denis Tomala 

Opinia pozytywna 
 

6. Opinia w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy- działka nr 100. 

Czas rejestracji 2:25:24-2:26:35. 

 

Wniosek w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy przedstawiła Kinga Kurkowska 

pracownik Urzędu Gminy.  

 

Brak dyskusji. 
 

Głosowano w sprawie: 
Opinia w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy- działka nr 100.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, Tomasz 

Rymaszewski 

NIEOBECNI (3) 

Olga Grajek-Górecka, Andrzej Staszak, Denis Tomala 

Opinia pozytywna 
 

7. Opinia w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy- działka nr 

111/2. Czas rejestracji 2:26:36-2:27:46. 



 

Wniosek w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy przedstawiła Kinga Kurkowska 

pracownik Urzędu Gminy.  

Brak dyskusji 

 

Głosowano w sprawie: 
Opinia w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy- działka nr 111/2..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, Tomasz 

Rymaszewski 

NIEOBECNI (3) 

Olga Grajek-Górecka, Andrzej Staszak, Denis Tomala 

Opinia pozytywna 
 

8. Opinia w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy- działka nr 

155/4. Czas rejestracji 2:27:47-2:27:07. 

 

Wniosek w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy przedstawiła Kinga Kurkowska 

pracownik Urzędu Gminy. 

Brak dyskusji. 
 

Głosowano w sprawie: 
Opinia w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy- działka nr 155/4.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, Tomasz 

Rymaszewski 

NIEOBECNI (3) 

Olga Grajek-Górecka, Andrzej Staszak, Denis Tomala 

Opinia pozytywna 

 

 

 



9. Opinia w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy- działka nr 

823/6. Czas rejestracji 2:297:09- 2:30:00. 

 

Wniosek w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy przedstawiła Kinga Kurkowska 

pracownik Urzędu Gminy. 

Brak dyskusji. 
 

Głosowano w sprawie: 
Opinia w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy- działka nr 823/6.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, Tomasz 

Rymaszewski 

NIEOBECNI (3) 

Olga Grajek-Górecka, Andrzej Staszak, Denis Tomala 

Opinia pozytywna 
 

10. Opinia w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy obejmującej część działki gruntu 

nr 308/1 o powierzchni 18m2, na którym posadowiony jest garaż stanowiący własność 

wnioskodawcy. Czas rejestracji 2:30:01-2:33:13. 

 

Wniosek w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy przedstawiła Kinga Kurkowska 

pracownik Urzędu Gminy. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Marek Leciaho 

- Bernadeta Borkowska 

Dyskusja dotyczyła wykorzystania wydzierżawionego terenu.  

 

Głosowano w sprawie: 
Opinia w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy obejmującej część działki gruntu nr 308/1 o 

powierzchni 18m2, na którym posadowiony jest garaż stanowiący własność wnioskodawcy..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, Tomasz 



Rymaszewski 

NIEOBECNI (3) 

Olga Grajek-Górecka, Andrzej Staszak, Denis Tomala 

Opinia pozytywna 

 

11. Opinia w sprawie wniosku w oddanie w najem części działki nr 502/6 o powierzchni 

100m2, położonej w Ustroniu Morskim pod instalacje telekomunikacyjną. Czas 

rejestracji 2:33:14-2:43:18. 

Wniosek w sprawie oddania w najem części działki przedstawiła Kinga Kurkowska 

pracownik Urzędu Gminy.  

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Marek Leciaho 

- Kinga Kurkowska 

- Bernadeta Borkowska 

- Tomasz Rymaszewski 

Dyskusja dotyczyła budowy stacji i masztu. 

 

Głosowano w sprawie: 
Opinia w sprawie wniosku w oddanie w najem części działki nr 502/6 o powierzchni 100m2, 

położonej w Ustroniu Morskim pod instalacje telekomunikacyjną..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Krzysztof Grzywnowicz, Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski 

PRZECIW (1) 

Marek Leciaho 

NIEOBECNI (3) 

Olga Grajek-Górecka, Andrzej Staszak, Denis Tomala 

Opinia pozytywna 

 

12. Opinia w sprawie wyrażenia na zamianę gruntów położonych w obrębie 

ewidencyjnej Kukinia. Czas rejestracji 4:43:18-2:45:16. 

 

Wniosek w sprawie zamiany gruntów przedstawiła Kinga Kurkowska pracownik Urzędu 

Gminy.  

 



Brak dyskusji 
 

Głosowano w sprawie: 
Opinia w sprawie wyrażenia na zamianę gruntów położonych w obrębie ewidencyjnej 

Kukinia..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Krzysztof Grzywnowicz, Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marek Leciaho 

NIEOBECNI (3) 

Olga Grajek-Górecka, Andrzej Staszak, Denis Tomala 

Opinia pozytywna 
 

13. Opinia w sprawie wniosku w sprawie nabycia działki gruntu nr 463/2 w Sianożętach 

lub też przedłużenia umowy na kolejny okres czasu. Czas rejestracji 2:45:17-3:02:35. 

 

Wniosek w sprawie nabycia działki przedstawiła Kinga Kurkowska pracownik Gminy.  

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Marek Leciaho 

- Kinga Kurkowska 

Dyskusja dotyczyła własności działki, możliwość wydzierżawienia nieruchomości przez 

sąsiadów.  

Radny Marek Leciaho złożył wniosek formalny o ogłoszenie przetargu na wydzierżawienie 

tereny 463/2 w Sianożętach. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
o ogłoszenie przetargu na wydzierżawienie terenu 463/2 w Sianożętach..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 1, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (1) 

Krzysztof Grzywnowicz 

PRZECIW (3) 

Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marek Leciaho 

NIEOBECNI (3) 



Olga Grajek-Górecka, Andrzej Staszak, Denis Tomala 

Opinia pozytywna 
 

Głosowano w sprawie: 
Opinia w sprawie wniosku w sprawie nabycia działki gruntu nr 463/2 w Sianożętach lub też 

przedłużenia umowy na kolejne 3 lata..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, Tomasz 

Rymaszewski, Andrzej Staszak 

NIEOBECNI (2) 

Olga Grajek-Górecka, Denis Tomala 

Opinia pozytywna 

 

14. Opinia w sprawie nabycia prawa udziałów w prawie użytkowania wieczystego 

gruntów położonych w Wieniotowie. Czas rejestracji 3:02:35-3:16:16. 

 

Wniosek w sprawie nabycia prawa udziałów przedstawiła Kinga Kurkowska pracownik 

Urzędu Gminy.  

W dyskusji wzięli udział: 
- Marek Leciaho 

- Krzysztof Grzywnowicz 

- Bernadeta Borkowska 

- Tomasz Rymaszewski 

- Kinga Kurkowska 

Dyskusja dotyczyła przedstawienia stanowiska przez Wójta Gminy, własności działek.  

 

Głosowano w sprawie: 
Opinia w sprawie nabycia prawa udziałów w prawie użytkowania wieczystego gruntów 

położonych w Wieniotowie.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, Tomasz 

Rymaszewski, Andrzej Staszak 

NIEOBECNI (2) 

Olga Grajek-Górecka, Denis Tomala 

Opinia pozytywna 



 

15. Opinia w sprawie nabycia w drodze komunikacji prawa własności do działek gruntu 

nr 162/22 i 162/24 o łącznej powierzchni 0,0540 ha, obręb ewidencyjny Sianożęty. Czas 

rejestracji 3:16:17- 3:18:34. 
 

Wniosek w sprawie nabycia przedstawiła Kinga Kurkowska pracownik Urzędu Gminy. 

Brak dyskusji 
 

Głosowano w sprawie: 
Opinia w sprawie nabycia w drodze komunikacji prawa własności do działek gruntu nr 

162/22 i 162/24 o łącznej powierzchni 0,0540 ha, obręb ewidencyjny Sianożęty..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, Tomasz 

Rymaszewski, Andrzej Staszak 

NIEOBECNI (2) 

Olga Grajek-Górecka, Denis Tomala 

Opinia pozytywna 

 

16. Projekt uchwały w sprawie nabycia nieruchomości w Ustroniu Morskim. Czas 

rejestracji 3:18:35- 3:25:50. 
 

Projekt uchwały przedstawiła Anna Pietkowska Kierownik Referatu Inwestycji 

W dyskusji wzięli udział: 
- Marek Leciaho 

- Anna Pietkowska 

Dyskusja dotyczyła stawki opłaty.  

 

Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie nabycia nieruchomości w Ustroniu Morskim..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, Tomasz 

Rymaszewski 

NIEOBECNI (3) 

Olga Grajek-Górecka, Andrzej Staszak, Denis Tomala 

Opinia pozytywna 



 

Radny Marek Leciaho poruszył temat budowy stacji dla samochodów ładowanych prądem.  

 

17. Zamknięcie posiedzenia. Czas rejestracji 3:25:51- 3:26:19 
 

Po wyczerpaniu porządku obrad Wiceprzewodniczący zamknął posiedzenie.  

  

Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu 

Rada Gminy w Ustroniu Morskim 

Tomasz Rymaszewski 

  

 

Przygotował(a): Aneta Sianos 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


